
Info 1903 
20190205

En fråga till medlemmarna i

SLÄGGAN
Styrelserummet.

Styrelserummet bredvid tvättstugan har endast används
av styrelsen vid möten och liknande.

Nu har styrelsen diskuterat att detta rum borde utnyttjas lite oftare.

Därför frågar vi nu de boende i SLÄGGAN
om ni har några förslag på

hur rummet kan utnyttjas mer?

Några förslag har redan inkommit.
Investering i ett bordtennisbord.

Skaffa ett litet gym t.ex. löpband och andra gym-saker.
BRIDGE turnering.

Studiecirklar t.ex. Bokcirkel.
Syjunta för Släggans medlemmar.

Födelsedagar.
Barnkalas.

Lämna in dina åsikter om styrelserummet
på bifogat papper 

God fortsättning på det nya året önskar.

Styrelsen



Lämna dina åsikter på detta papper
hur  styrelserummet kan användas

mer effektivt.

Inlämnat av lägenhet nr ________ (frivilligt).
Lägg dina åsikter i styrelsens brevlåda

i tvättstugekorridoren
Gärna före den 4 mars 2019.


